
 
 

Hei! Jeg heter Veronica og studerer matvitenskap, 4. året. Etter 4 fantastiske år som student ved 
KBM på NMBU har jeg fått en god innsikt i undervisning og fagområder som finnes på KBM, og har et 
ønske om å bidra til å utvikle studieretningene og fakultetet til å bli enda bedre. Jeg synes 
styrearbeid virker utrolig interessant og jeg liker å engasjere meg i saker som kan finne gode 
løsninger for å gjøre fremtiden bedre.  Jeg elsker KBM og synes allerede det er et veldig bra sted å 
studere, men dersom jeg kan bidra med en students perspektiv til å gjøre fremtiden enda bedre fors 
tudentene ville dette vært svært givende. Dersom jeg blir innvalgt som studentrepresentant i 
fakultetstyret ved KBM vil jeg ta med meg den tilliten og bruke mitt engasjement for å styrke KBM 
som fakultet ved NMBU så godt jeg kan. Godt valg! 
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